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OSSZEERNEK A 3-AS VILLAMOS VAGANYAI - GOMBSUVEGSOR A SÍNEK MELLETT Nyolc városi cégnél 
indui most vizsgálat Próbajárat 3 hét múlva 

A kivitelezők versenyt futnak az idővel, FOTÓ: KARNOK C S A B A 

Nyolc városi ceg es a Lengyel 
József-ügy a vizsgálat tárgya 
első körben. Az egyelőre még 
titkos, hogy kik vizsgálódnak. 

SZEGED 
GONDA ZSUZSANNA 

Első körben a Szegedi Város-
kép Kft., a Szeged Pólus Kft., a 
Szegedi Vásár és Piac Kft., az 
IKV Zrt., a Szegedi Közlekedési 
Társaság, a Szegedi Környezet-
gazdálkodási Nonprofit Kft., a 
Városi Televízió Szeged Non-
profit Kft., a Szegedi Ifjúsági 
Ház Nonprofit Kft., valamint a 
Lengyel József-ügy a vizsgálat 
tárgya a Gazdasági és Pénz-
ügyi Átvételi Ideiglenes Bizott-
ság tegnapi döntése szerint. 
Egy kivétellel mindet Gyimesi 
László (Fidesz-KDNP), a bi-
zottság elnöke javasolta. A te-
levíziót Szentgyörgyi Pál 
(MSZP) kérésére vették fel a lis-
tára. A politikus azt szeretné 
kideríteni a tévé szerződésein 
keresztül, hogy a kampány so-
rán a politikai műsorokat mi-
lyen konstrukcióban finanszí-
rozták a pártok. Vegyük fel a 
televíziót, aztán majd a szakér-
tő eldönti, hogy mit vizsgál -
mondta Keresztúri Farkas Csa-
ba (Jobbik). 

A Lengyel József-vizsgálat 
Gyimesi magyarázata szerint 
arra próbál fényt deríteni, hogy 
a volt fürdőigazgató 2002-es, a 
biróság által jogellenesnek ítélt 
felmentése miatti, a várost ért 
több tízmilliós veszteségért ki a 
felelős. Szentgyörgyi Pál sze-
rint az is érdekes lehet, hogy ki 
a felelős azért a szerződésért, 
amely a fürdőigazgatónak le-
hetővé tette a „pofátlan végki-
elégítést". 

Szentistványi István (LMP) 
azt javasolta, hogy a Szegedi 
Hőszolgáltató Kft. és a Szege-
di Vízmű Zrt. is legyen vizsgá-
lat tárgya. Mivel ezek nem 

száz százalékban önkormány-
zati cégek, a bizottság arról 
döntött, . hogy megvizsgálja, 
hogyan lehet a hőszolgáltatót 
és a vízművet is bevonni. 

A vizsgálatok cégre szabot-
tak lesznek, a háromfős cso-
port bárkit kérdezhet, nemcsak 
a cégvezetőt. „Célszerűségi és 
jogszerűségi szempontból" el-
lenőrzik a társaságok működé-
sét 2002. november 1-jéig visz-
szamenőleg. Keresztúri azt 
ígérte, hogy ha a cégvezető 
nem működik együtt, vagy hát-
ráltatja a vizsgálatot, ő kezde-
ményezni fogja a legközelebbi 
közgyűlésen a felmentését. 

Az ülésnek csak egy része 
volt nyilvános, zárt ülésen 
döntöttek arról a képviselők, 
hogy melyik cégnél kik végzik 
a vizsgálatot. Szentgyörgyi 
Pál azt javasolta, hogy a vizs-
gálatot végzők neve kerüljön 
nyilvánosságra, Póda Jenő (Fi-
desz-KDNP) ezt ellenezte az-
zal, hogy a felkért jogászok, 
könyvvizsgálók és informati-
kus nem közszereplők, ezért 
nem tehetik ki őket „nyilvá-
nos hercehurcának". 

Az ülés után Gyimesi László 
lapunknak elmondta: a vizsgá-
latot végzők neve nyilvános 
lesz azután, hogy a polgármes-
ter aláírta a megbízási szerző-
désüket. A bizottság azt kérte 
Botka Lászlótól, hogy ezt há-
rom napon belül tegye meg. 

A bizottság tagjai 
Gyimesi László elnök (Fidesz-
KDNP), alelnöke: Nagy Sándor 
(MSZP), tagjai: Póda Jenő (Fi-
desz-KDNP), Nógrádi Tibor 
(Fidesz-KDNP), Keresztúri 
Farkas Csaba (Jobbik), Szent-
istványi István (LMP) és 
Szentgyörgyi Pál (MSZP). 
Nagy Sándor az ülésen nem 
volt jelen. 

A Kálvária sugárúton összeér-
nek a 3-as villamosvonal új vá-
gányai; az utolsó simításokat 
végzi a kivitelező. Legtöbb te-
endő a fordulóknál maradt. Ka-
rácsony előtt tuja teszteli a pá-
lyát. 

SZEGED 
DOMBAI TÜNDE 

Közműcserék miatt többször 
módosították a szegedi 3-as 
villamosvonal 2 milliárd forin-
tos felújításának október eleji 
határidejét. Megírtuk: előbb 
egy váratlan gázcsőkiváltás 
miatt vesztett időt az SZ 3 
Konzorcium, a cső a Kálvária 
téren került elő. Később a Ká-
polna utcánál állta a sínépí-
tők útját egy közműtérképen 
nem szereplő csatorna. 

- A december 20-i határidő-
höz képest megfelelően halad 
a rekonstrukció - mondta kér-
désünkre a beruházást lebo-
nyolító Szeged Pólus Kft. pro-
jektigazgatója, Csanádi Zoltán. 
A Kálvária sugárúton gyakorla-

tilag összeértek a sínek. A Tisza 
Lajos körúttól a nagykörútig 
füvesített vágány készül, ehhez 
fektetik le most a sínek közötti 
locsolórendszert. Készül a su-
gárút lezárt, kifelé vezető sáv-

50 méterrel az egykori ifjúsági 
drogcentrum épülete előtt állt 
meg az aszfaltozott összekötő 
út kiépítése Deszk és Újszeged 
között. Az ingatlannak 3 hó-
napja új tulajdonosa van, aki 
közhasznú intézményt szeret-
ne itt létrehozni. Úgy vette az 
ingatlant, hogy oda aszfaltos 
út vezet majd. 

SZEGED, DESZK 
KISS GÁBOR GERGŐ 

Négy év után elkelt az egy-
kori ifjúsági drogcentrum 
6057 négyzetméteres épülete 
Deszken. A település külte-
rületén található ingatlant 
egy vállalkozó vásárolta meg 
a várostól 3 hónapja. A férfi 
- egyelőre nem szeretne ne-
vével szerepelni - tervei sze-
rint egy közhasznú intéz-
ményt alakítanak ki rászoru-
lóknak az épületben. Ha 
minden engedélyt be tud 
szerezni, tavasszal elkezdőd-, 
nek a munkálatok. 

Az új tulajdonos az épület-
tel kapcsolatban elmondta, 
hogy viharvert állapotban vet-
te át: az első hetekben a kör-
nyékén felhalmozott szemetet 
szedték össze, és kicserélték a 
kerítést. Most a beázott tetőt 

jának új aszfaltburkolata. Nem 
vágják el egymástól a sugárút 
két oldalát, az autósok a Dáni 

és a Jósika ut-
cánál keresz-
tezhetik majd 
a síneket. 

Helyükön 
. vannak a vá-

gányok a nagykörút és a Vere-
sács utcai új körforgalom kö-
zötti részen is. Jelenleg a Kálvá-
ria téri kitérőt betonozzák, ké-
szülnek a megállók, és a kör-
forgalomnál a végső aszfaltsző-

javítják. Elmondása szerint 
nagy segítség a hétvégén át-
adott Deszket Újszegeddel 
összekötő elkerülő út második 
szakaszának megépülése, 
amely bár 50 méter híján nem 
éri el a bejáratot, legalább 
megközelíthetővé teszi az 
épületet. 

Az elkerülő útról többször 
megírtuk, hogy Deszk annak 

„Hamarosan átadják az 
M43-ast, így a 
kamionoktól sem kell 
már félni." 

ellenére folytatta az építését, 
hogy a szegedi testület 
2007-ben Farkasné Pocsai 
Blanka és Póda Jenő újszege-
di képviselő indítványa után 
kimondta: nem építi meg az 

nyeget terítik. A villamossíne-
ket gömbsüvegsorral választ-
ják el a közúttól. A vonal külső 
részén, a vadasparkig is látni 
már a síneket, a zúzottköves 
ágyazaton most szabályozzák 
be a vágányokat. 

A projektigazgatótól meg-
tudtuk: két deltafordulóval 
adós még a kivitelező; a Tex-
tilgyári és a Fonógyári úti for-
dulóval van még sok teendő-
je, ahol az egyoldali ajtós Tat-
ra villamosoknak kell majd 
megfordulniuk. Az a cél, hogy 

út rájuk eső 1,2 kilométeres 
részét, mondván az káros a 
szegedi városrész számára. 
„A Fő fasor meghosszabbítá-
sa csak bizonyos deszkiek-
nek áll érdekében, akik az új-
szegediek rovására akarnak 
értékesebb telkeket. Ameny-
nyiben a beruházás megvaló-
sul, megnő az átmenő forga-
lom" - érveltek akkor. 

Király László deszki pol-
gármester a mostani átadón 
hangsúlyozta: a védőgát mel-
letti kiskertes övezet házai-
nak tulajdonosai 90 százalék-
ban szegediek. - Hamarosan 
átadják az M43-ast, így a ka-
mionoktól sem kell már félni 
- hallottuk az ingatlan új tu-
lajdonosától. Az általa meg-
vásárolt épületet egyébként 
úgy kínálták eladásra, hogy 
oda végig aszfaltozott út ve-
zet majd. 

többségében Tatra szerelvé-
nyekkel indíthassák újra a 
3-as vonalat. A tervek szerint 
december 20-án elindulhat a 
próbajárat. Ez azt jelenti, 
hogy akkor tesztelik a rend-
szert a vonalon közlekedő jár-
műtípusok: a síneket, kitérő-
ket, peronokat, felsővezetéke-
ket. Addig versenyt fut a kivi-
telező az időjárással, mert 
utasokat csak akkor szállíthat 
a 3-as, ha minden készen áll a 
biztonságos villamosközleke-
dés visszaállítására. 

HÍREK 

Villany nélkül maradtak 
TEGNAP EGÉSZ DÉLUTÁN 
NEM VOLT ÁRAM DEREK-
EGYHÁZ KÜLTERÜLETÉN, 
mert egy kamion a település 
határában megrongált egy vil-
lanyoszlopot, és elszakította 
az azon lévő villanyvezetéke-
ket. A balesetben senki nem 
sérült meg, de a településhez 
tartozó Tompaháton, Ördön-
gősön és a Kláramajornál 
mintegy háromszáz lakos 
áram nélkül maradt. Az érin-
tett külterületekre aggregátort 
vittek, ez biztosította az ára-
mot, amíg a szolgáltatást 
helyre nem állították. 

Diagnózis: egy 
szívinfarktus margójára 
MA 19.30-K0R egy szerencsé-
sen végződött szívinfarktus 
elemzésével jelentkezik a Tisza-
pART televízióban a Diagnózis 
című egészségügyi magazin. A 
műsor szerkesztője saját törté-
netét mutatja be a nézőknek 
kezelőorvosai megszóláltatásá-
val. Bár esete néhány szem-
pontból egyedi és rendhagyó, a 
tanulság mindenkinek szól: aki 
szokatlan, erős mellkasi fájdal-
mat érez, haladéktalanul fordul-
jon a mentőkhöz, mert a halo-
gatás végzetes következmé-
nyekkel járhat. 

Játszótér a gyermekotthonnak 

Új játszóteret kaptak a szegedi Dr. Waltner Károly Otthon Gyermek-
otthonának óvodásai. A tegnap átadott, az uniós szabványnak megfe-
lelő, gumiszőnyeggel ellátott udvarrészen egy csúszdás mászótorony, 
valamint rugós játékok várják ezentúl a kicsiket. A beruházás értéke 1 
millió forint volt, amelyet az „Értünk" Szegedi Csecsemőotthoni Alapít-
vány nyert pályázaton, FOTÓ: FRANK YVETTE 

SZEGEDI 2011 
S Z A B A D T É R I 

Keskeny a Fő fasor. Továbbra is probléma, hogy nagyon keskeny a 
Fő fasor. Vannak olyan lakók a választókörzetemben, akik szerint jó 
lenne szélesíteni az utat, mások a jelenlegi állapotot tartanák fenn. A 
marostői városrész 5. ütemével együtt a 3 lakópark létrejöttével önma-
gában is megnövekedett a forgalom Újszegeden. Az összekötő út jövő-
jét csakis a fent említettekkel együtt lehet megvizsgálni. Az üggyel 
mindenképp foglalkozni kell, és a középutat kellene megtalálni -
mondta lapunknak Pocsai Blanka. 

KARÁCSONYRA 
SZABADTÉRI JEGY 

1500 FT-TÓL 
UDULESI CSEKK 

BEVÁLTHATÓ 

NEM TUDNI, MIKOR VISZ ASZFALTOS ÚT A BEJÁRATIG 

Elkelt az egykori drogcentrum 

99 Az a cél, hogy többségében 
Tatra szerelvényekkel indíthassák 
újra a 3-as vonalat. 


